

Title (en)

System for an adjustable and demountable seat resting on a platform.

Title (de)

System eines verstellbaren und zerlegbaren Sitzes, welcher sich auf einer Bodenplatte abstützt.

Title (fr)

Système de siège amovible et démontable destiné à reposer sur une embase.

Publication

EP 0586291 A1 19940309 (FR)

Application

EP 93402109 A 19930827

Priority

FR 9210447 A 19920901

Abstract (en)

The seat system comprises: - two grooved housings (7) which are integral with said base and extend approximately parallel to one another, - at least two feet (11) each comprising an elongate leg (15) which is terminated at its two ends by respective elbowed projections (16, 17), said projections (17) of the lower ends of the feet being introduced into the grooves of the respective housings (7) and being retained there in such a manner that the legs are erected while being inclined in relation to the vertical, - means for axial blocking of the feet in the respective housings, - a sitting surface (10) capable of resting on the elbowed projections of the upper ends of the legs (15), and - means of rapid connection of the sitting surface to the upper elbowed projections of said legs. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le système de siège comprend : deux logements (7) à gorge solidaires de ladite embase, s'étendant approximativement parallèlement l'un à l'autre, au moins deux pieds (11) comportant chacun une jambe allongée (15) terminée à ses deux extrémités par des saillies coudées respectives (16, 17), lesdites saillies (17) des extrémités inférieures des pieds étant introduites dans les gorges des logements respectifs (7) et y étant retenues de manière telle que les jambes soient dressées en étant inclinées sur la verticale, des moyens de blocage axial des pieds dans les logements respectifs, une assise (10) apte à reposer sur les saillies coudées des extrémités supérieures des jambes (15), et des moyens de solidarisation rapide de l'assise avec les saillies coudées supérieures desdites jambes. <IMAGE>

IPC 1-7

B63B 7/08

IPC 8 full level

B63B 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B63B 7/085 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2642967 A1 19780330 - BALLONFAB SEE LUFTAUSR GMBH
- [A] EP 0297920 A1 19890104 - HAROUARD DE SUAREZ D AULAN HEN

Cited by

FR2721579A1; US5890768A; WO9615025A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0586291 A1 19940309; EP 0586291 B1 19960103; DE 69301213 D1 19960215; DE 69301213 T2 19960515; ES 2081699 T3 19960316; FR 2695017 A1 19940304; FR 2695017 B1 19941125; US 5433510 A 19950718

DOCDB simple family (application)

EP 93402109 A 19930827; DE 69301213 T 19930827; ES 93402109 T 19930827; FR 9210447 A 19920901; US 11379293 A 19930901